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Op 23 april 2018 heeft de gemeenteraad besloten tot het uitvoeren van een traject onder de 
aanpak van een BedrijvenInvesteringZone voor het industrieterrein Rondweg. 

Onderdeel hiervan is het uitvoeren van een draagvlakmeting door het college.  

We lezen in het verslag van de collegevergadering d.d.  25 september dat het college heeft 
besloten: 

 De procedure voor invoering van de BIZ te stoppen 
 Nader onderzoek te doen hoe de BIZ op een juiste manier ingevoerd kan worden 
 Betrokkenen per brief te informeren. 

 

Recentelijk hebben we uit de kring van betrokken ondernemers berichten ontvangen van een 
chaotische uitvoering van de draagvlakmeting, curieuze uitslagen, gevoelige 
informatieverstrekkingen en het  zonder vergunning plaatsen van cameramasten  op 
gemeentelijke en particuliere gronden.  

De fractie van de ChristenUnie heeft hierover de volgende vragen: 

1. Op welke wijze heeft het college uitvoering gegeven aan de draagvlakmeting en 
welke zorgvuldigheidsmaatregelen zijn hierbij genomen? 

2. Op welke wijze is objectiviteit in informatievoorziening geborgd? 
3. Op basis van welke gronden heeft het college besloten om te stoppen met de 

procedure voor de invoering van de BIZ. 
4. Wat betekent deze vertraging voor de gerelateerde subsidie? 
5. Wat vindt het college van het zonder vergunning plaatsen van inrichtingselementen 

op gemeentelijke en particuliere gronden?  
6. Welke weg wil het college nu bewandelen en is hiervoor opnieuw een besluit nodig 

van de gemeenteraad?  
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